

ဩဂုတ်လ ၅ ရက်၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်

လေးစားအပ်ပါသော DCSD မိဘများနှင့် ကျောင်းသား၊

2023-2024 ပညာသင်နှစ်သို့ ကြိုဆိုပါသည်။ သင်တို့အား ကျွန်ုပ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခွင့်ရရှိသည့်အတွက် ဂုဏ်ယူမိပါသည်။ ကတိကဝတ်အဆင့်နှင့် လူထုပညာရေးကို မယိမ်းယိုင်စေသည့် ပံ့ပိုးကူညီမှုများကြောင့် ကျွန်ုပ် သဘောကျမိပါသည်။ DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်းအတွက် ကျွန်ုပ်၏ ဖျော်မှန်းချက်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ငန်းကဏ္ဍတိုင်းတွင် သာတူညီမျှမှုနှင့် ပါဝင်မှုအပေါ် ကတိကဝတ်တစ်ခု ပါဝင်သည်။ ကျောင်းသားတိုင်းသည် ၎င်းတို့၏ နောက်ခံ သို့မဟုတ် လူမှုစီးပွားရေးအခြေအနေ မည်သို့ပင်ရှိစေကာမူ အရည်အသွေးမြင့်မားသော ပညာရေးကို ရရှိသင့်သည်ဟု ကျွန်ုပ်ယုံကြည်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်၏ အဓိကတန်ဖိုးများတွင် လူသားဆန်မှုကိုအခြေခံ၍ အချင်းချင်းတန်ဖိုးရှိခြင်း၊ DCSD အောင်မြင်စေရန်၊ အဆုံးစွန်သော ကျောင်းသားအားလုံး၏ ပညာရေး အောင်မြင်မှုကို အာမခံနိုင်စေရန် ကြိုးပမ်းရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့တစ်ဦးချင်းစီမှ ပေးဆောင်ရမည့်အရာများကို လေးစားပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် "Disrupting for Excellence" ၏ ဤခရီးကို စတင်စဉ်တွင် - လိုချင်သောရလဒ်များ ရရှိရန် ကွဲပြားခြားနားသောအရာများကို လုပ်ဆောင်နိုင်လောက်အောင် သတ္တိရှိရန်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ အပြုသဘောဆောင်သောအနှောင့်အယှက်များကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာမည့်အခွင့်အလမ်းများကို အာရုံစိုက်ရန် မမေ့ပါနှင့်။ ဝိ၍အရေးကြီးသည်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ H-PRIDE ကို နေ့စဉ်ပြသရန် ကျွန်ုပ်တို့တစ်ဦးစီအား စိန်ခေါ်ပါသည်။



DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း၏ ပင်မတန်ဖိုး ခြောက်ခုမှာ -

- H လူသားဆန်ခြင်း** - DeKalb ကောင်တီကျောင်းခရိုင်တွင် စုပေါင်းပြီးပြောဆိုဆောင်ရွက် ဆောင်ရွက်သည့် အရေးကြီးသောအချက်များကို ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးက အားပေးသည့် လူသားဆန်မှုအဖြစ် ဦးစားပေးဆောင်ရွက်ပါမည်။ တန်ဖိုးနှင့်တန်ဖိုးရှိခြင်းကို အသိအမှတ်ပြုပြီး အခြားသူများကို အရင်းအမြစ်အဖြစ် တစ်စုတည်း မကြည့်ဘဲ အမှန်သတိရန် နည်းလမ်းတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။
- P ကျွမ်းကျင်မှုနှင့်ပိုမို** - ကျွန်ုပ်တို့၏ ပရော်ဖက်ရှင်နယ် ကျွမ်းကျင်မှုနှင့် ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဘဝ၏ အဆင့်အားလုံးတွင် ပြုသင့်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝတ်စားဆင်ယင်မှု သတ်မှတ်ချက် - ကျွန်ုပ်တို့ပြောဆိုဆက်ဆံမှု၊ တာဝန်ခံမှု၊ အချိန်ကိုက်မှုတို့သည် ပရော်ဖက်ရှင်နယ်ဆန်မှုကို ကိုယ်စားပြုသည့် အင်အားအရှိဆုံးဖြစ်ပါသည်။
- R ဝေဖန်မှု** - ပရော်ဖက်ရှင်နယ်အလုပ်ပေးပေးရန်အတွက် အပြန်အလှန် ဝေဖန်မှုအဖွဲ့အစည်းတွင် တည်ဆောက်ထားပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ယှဉ်ကနူးအားထုတ်ဆက်ဆံပြီး မတူညီမှုများကို တန်ဖိုးထားကာ မတူညီသောအမြင်များကို တန်ဖိုးထားပါသည်။
- I တည်တံ့ခြင်း** - သည် ကျွမ်းကျင်မှုပိုင်ဆိုင်မှုနှင့် နှစ်ကပ်ရွာဆက်စပ်နေသော်လည်း ၎င်းတို့၏ နှစ်ကပ် နှစ်ကပ် သူတို့နှင့် ကွဲပြားစွာဆက်ဆံရာ ကွဲပြားစွာ ဆက်ဆံခြင်းသည် လိုအပ်သည့်အခါတွင် ၎င်းတို့၏ လုပ်ဆောင်ချက်များအတွက် တာဝန်ယူပြီး လျှို့ဝှက်မှုကို ဝန်ခံနိုင်ပါသည်။
- D လူကိုယ်စား** - လူတိုင်း၏အဖွဲ့အစည်းများအားလုံးကို အားပေးဆောင်ရွက်ခြင်း၊ လူမှု၊ ကျွမ်းကျင်မှု၊ အသက်၊ နှိုင်းယှဉ်မှု၊ လိုင်းစီမံကိန်း၊ ညွှန်ချက်များဖြင့် လူတစ်ဦးချင်းစီကို ချီးမြှင့်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ပြီး ရာထူး၊ နှိုင်းယှဉ်မှု၊ ရာထူးမြင့်မားသော ဖွဲ့စည်းပုံများအား ပြောဆိုဆက်ဆံရာတွင် မရှိခြင်းကိုလိုအပ်ပါသည်။
- E စာနာမှု** - စာနာမှု - အခြားသူများ၏ စိတ်ချမ်းသာမှု၊ အမြင်များနှင့် အတွေ့အကြုံများကို နားလည်ပြီး မျှော်လင့်ခြင်း၊ အခြားသူများ၏ စိတ်ဝင်စားမှုနှင့် စုံစမ်းစုံမေးမှုများကို အသိအမှတ်ပြုခြင်းနှင့် အသိအမှတ်ပြုခြင်းတို့ဖြင့် စာနာဆက်ဆံထားခြင်း တုံ့ပြန်ခြင်းလည်း ပါဝင်ပါသည်။

သက်ဆိုင်သူများနှင့် ထိတွေ့ဆက်ဆံရန်၊ ရပ်ရွာမိတ်ဖက်များကို စူးစမ်းလေ့လာပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ဝန်ထမ်းများနှင့် ကျောင်းသားများကို ခွန်အားပေးခြင်းဖြင့် ပူးပေါင်းပါဝင်ရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် H-PRIDE ကို နေ့စဉ်ပြသခြင်းဖြင့် ထူးချွန်စွာ လုပ်ဆောင်သွားပါမည်။ သင်နှင့်အတူ တန်ဖိုးထမ်းဆောင်ရန် ကျွန်ုပ် ထောင်လွှားမှုမရှိပါ။ ပျော်စရာကောင်းသည့် စာသင်နှစ်ဖြစ်ပါစေ။

သင်၏ဝန်ဆောင်မှု၌ -

Dr. Devon Q. Horton
ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး